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To: IEEE GG ivn.nl]
From: 512e]5.1.2¢e

Sent: Thur 4/8/2021 7:10:51 AM

Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues

Received: Thur 4/8/2021 7:10:52 AM

DPV 258 Rapportage monitoring volume en kwaliteit vaccinatiegegevens in CIMS d.d. 31 maart 2021 v1.0.pdf

Hierbij, ERES
Deze week heb ik geen nieuwe nog gemaakt vanwege ontbreken cijfers EPI en hick up in levering door GGD

GHOR/CoronlIT. Dat laatste is verholpen gisteren. Richt me nu op ‘target 1 mei’ voor de minister. Volgende week

weer een update.
Goed om te weten dat EER zich richt op correctieve maatregelen kwaliteit en ik op de preventieve (systeem)

maatregelen, dus in samenspraak met de leveranciers. Maar dit terzijde.

Groet,

trom: IE EKER JNEECvi
Sent: donderdag 8 april 2021 09:05

To RIE ERE]JRKEDNMrv. i>
Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues

Ha [EEE kan jij me nog helpen aan de laatste versie van de verschillenanalyse svp? Groet ERE

Sent

: donderdsg 8 april 2021 08:41

iv. EE EH mb

Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues

Ik denk dat het goed is (GE BB BB BEY:
SAL?) en eventueel GGZ i BE bij deze opgave te betrekken. Zij kennen de schema’s wie wanneer

bezig is en hebben misschien short cuts.

Vervolgens is een hele eenduidige vraag dan belangrijk; gaat het ons om meer of minder dan gepland (en zo ja,

hoeveel; maar dat suggereert dat we weten hoeveel ze zouden prikken) of om exacte aantallen. Ook: op welke

periode heeft de vraag precies betrekking.

Groet

Sent: donderdag 8 april 2021 08:31

Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues

Ha [EEE we zoeken een methode om een goede schatting te maken van hoeveel er geprikt wordt de afgelopen

dagen. Verloopt het volgens schema? Of blijft het erg achter vanwege twijfel? Als die schatting via de leveranciers

redelijk gemaakt kan worden lijkt me dat makkelijker dan een bureau. Dan hoeven we het niet dubbel te doen.

Vraag is dus wat de beste, snelste en meest uitvoerbare manier is om dit te doen.

Groet, ERE

From: Ei rivm.nl>

Sent

: donderdsg 8 april 2021 08:27

@rivm.nl>

a rivm.n|>;EXER] EKER)JENERERNN@ iv. >; EXER RE RE GE HERESov.n>;
@rivm.nl>

Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues
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Goedemorgen ERER ik begrijp het zo: de minister wil dat alle huisartsen worden gebeld (door een bureau) die

volgens schema aan het prikken zijn om de aantallen te vernemen. Aanvullend bevragen wij de leveranciers van de

HIS’en en vragen aantallen door te geven, voor zover bekend.

Dan is eenzelfde peildatum wel zinvol, anders krijg je appels en peren. Morgen, vrijdag, of maandag (oogst van

afgelopen week)?

Heb met EaFLNafgesproken dat hij mij na de stuurgroep belt om me bij te praten over dit onderwerp. Dus ik wacht

voor deze actie even op nader bericht. De algemene vraag heb ik gisteren al uitgezet, zoals gemeld.

Groet,

From: JES orivn.n i>
Sent: donderdag 8 april 2021 08:17

5.1.2 rivm.nl>;

Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues

IEE
Concept morgen is prima, veel dank!

De minister wil dat we met hulp van een bureau tig huisartsen gaan bellen om zodoende een inschatting te maken

van wat er deze week echt gebeurt qua productie. We hebben ons daartegen verzet, maar ik denk vergeefs. We

hebben straks overleg met de stuurgroep hierover. is ontboden in Den Haag dus het loopt erg hoog op.

Als er via een uitvraag bij de leveranciers een schatting gemaakt kan worden van de productiecijfers deze dagen
dan zou dat ontzettend fijn zijn. Maar wat niet kan dat kan niet...

Groet, EARS

Sent: donderdag 8 april 2021 08:00

@rivm.nl>

RE: 2051.2 rive; EER

Qrivm.nl>

Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues

zeker, EE
Planning: concept gereed morgen 12.00 uur. Is dat oké?

26 [5 20s 12 rivm.nl>;

We zetten in op een zo volledig mogelijk gevuld CIMS per 1 mei a.s. en beschikbaarheid van procesinformatie per

diezelfde datum.

Houdt dit in dat de minister niet aandringt op een work around om aantallen af te tappen van leveranciers? Dat zou

mij een lief ding zijn want ik heb al aangegeven dat dit veel inspanning zal vergen en een niet volledig en actueel

beeld op zal leveren.

Ik zal na jullie stuurgroep vanmorgen afstemmen met [ERS

Groet

Sent: woensdag 7 april 2021 22:04

Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues

HA collega’s,
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Vandaag een lastig overleg gehad met de minister over CIMS. Goede nieuws is: hij wil nu volle bak inzetten op het

zo snel mogelijk zoveel mogelijk gegevens in CIMS krijgen. Deadline voor vulling: 1 mei. Hij vraagt om een plan
van aanpak en wil dat maandag hebben. Gelukkig hebben we al veel. [JEJE zie jij kans om op basis van eerdere

plannen een update te maken? Met daarin de beschrijving van wat er nog ontbreekt, een beknopte beschrijving van

wat we al gedaan hebben en de acties die we de komende tijd willen doen om het aan te pakken? Denk ook goed
om het traject van de procesinformatie erin op te nemen.

Zal morgen ook een update doen in de stuurgroep.

Groet, EREL

rrom: EEE ERED rivm.nl>

Sent: woensdag 7 april 2021 11:04

Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues

Ja, doe ik.

Groet,

From: (IE INERESIN MICE © iv n.>
Sent: woensdag 7 april 2021 10:57

HE 5120 [12] rivm.nl>;

Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues

Helder [EXE heel behulpzaam, dank je! Als je de haalbaarheid van een tijdelijke workaround wil verkennen heel

graag. Ik zal dan in het overleg met de minister aangeven dat we hiermee bezig zijn maar dat we denken dat het

moeilijk wordt vanwege de rapportagevertraging en het ‘server onder het bureau’-probleem. Ik cc de epi-collega’s
zodat zij weten dat dit loopt.

Groet, RRL

From: (ET)

CNET) JEEKERMN0 civon i>
Sent: woensdag 7 april 2021 10:46

Subject: RE: Procesinfo ivm Astra-issues

Dag
In reactie op jouw vraag een paar relevante punten:

a. De specificaties procesinformatie (DPV_210) zijn vastgesteld en gedeeld met de leveranciers. De HIS-

leveranciers (belangrijkste, want EVS/ECD/EPD voor instellingen zijn bijna uitgeprikt, behoudens GGZ). Zij

geven aan tussen 16 en eind april a.s. klaar te zijn. Eén HIS leverancier is al klaar.

bh. Aan onze kant moet het aanleveringsadres operationeel zijn. Wordt zelfde adres als voor CIMS, maar voor

de deur van CIMS moeten de berichten naar BI-CIMS. [512 | 121 is dit aan het inregelen.BEY «an denk ik

aangeven wanneer dit gereed is.

c. GGD GHOR, goed voor bijna 70% van de vaccinaties op dit moment, levert nu alles aan EPI aan. Je kunt

zeggen dat EPI nu over alle procesinformatie uit CoronIT beschikt.

N.B. Vandaag ontvang je een nota over procesinformatie en GGD GHOR t.b.v. de stuurgroep Registratie

morgen. Kort door de bocht: EPI wil de huidige verstrekking handhaven.

d. Wat je vraag betreft over een tijdelijk rechtstreeks lijntje naar de HIS-leveranciers: ik wil dit voor je

nagaan, maar op grond van eerdere gesprekken (o.a. vinden van verklaringen voor verschillen tussen

aantallen in CIMS en volgens EPI/LCC) zijn er hobbels om op deze wijze een volledig en actueel beeld te

krijgen. Sommige leveranciers overzien niet alle lokale HIS’en (‘server onder het bureau’), we weten dat er
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vertraging is tussen uitlevering vaccin, prikken en registreren.

Groet,

ror:SE IEEE EET iv.

Sent: woensdag 7 april 2021 10:12

To: EXER] EXER] JEEREDNN© vm. >; EXER) EREXY EEEDMlrv i>
Subject: Procesinfo ivm Astra-issues

Importance: High

Ha collega’s,

Vanmiddag is er om 13 uur een overleg met de minister over de vaccinatiecijfers. Nu er issues zijn met AstraZeneca

wordt het heel lastig om een schatting te maken van de gezette prikken op basis van uitgereden vaccin. We weten

niet wat de vaccinatiebereidheid is bij de huisarts en of de aanname dat vaccins na levering in twee weken geprikt
worden nog reéel is. Het ontvangen van procesinformatie is dé oplossing voor dit probleem, denk ik. Dus de vraag

is: wanneer krijgen we die? En als een structurele geautomatiseerde inrichting nog op zich laat wachten is het dan

mogelijk om met een workaround dagelijks de procesinfo te ontvangen van de HIS’en? Is er iets wat wij of VWS

kunnen doen om dit proces te versnellen?

Hoor graag even. Na 10.45 ben ik telefonisch ook goed te bereiken als dat makkelijk is.

Groet, BRRD


